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Protokół z XXXVII posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin w dniu 05.09.2022 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Zespół Szkół nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.45 
Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 
Protokolant obrad: B. Krzowska 
 
Przyjęty porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVI Posiedzenia Rady w dniu 06.06.2022 r. 
4. Informacja o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej 

korespondencji. 
5. Uzgodnienia na spotkanie mieszkańców z władzami miasta w ramach Planu dla 

dzielnic. 
6. Stan realizacji zadań z rezerwy celowej dzielnicy i budżetu obywatelskiego. 
7. Budżet obywatelski na rok 2023 – informacje, rekomendacje członków Rady. 
8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zakończenie posiedzenia. 
 

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1. Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy 

wypowiadając formułę: „Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła, że w tym momencie                     

w posiedzeniu uczestniczy 8 członków Rady Dzielnicy, co stanowi wymagane 

quorum. Lista obecności członków Rady (zał. nr 1).  

 

Ad 2. 

Przewodnicząca odczytała przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, czy są 

propozycje zmian. Uwag nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

zaproponowany porządek obrad. Został przyjęty jednogłośnie (8 głosów za). 

Ad 3. 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do projektu protokołu z posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin nr z XXXVI w dniu 06.06.2022 r. Nikt nie zgłosił uwag. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt protokołu. Protokół został przyjęty    

(5 głosów za, wstrzymały się od głosowania za 3 osoby, które nie uczestniczyły               

w tamtym posiedzeniu). 

Ad. 4. 

Przewodnicząca Rady poinformowała o uwagach do sposobu przekazywanych 

informacji z UM - zbyt późno by właściwie informować mieszkańców, ale informacje 

były zamieszczane na stronie dzielnicy i facebook-u. Dotyczy to m.in. „Lata na 

Sławinie”. 

Do posiedzenia dołączyli 2 członkowie Rady (D. Starczewski i D. Wójcik). 
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Pozostałe informacje przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

 do UM złożono propozycje Rady do projektu budżetu miasta na rok 2023; 

 przekazano członkom Rady informację o możliwości poparcia dla społecznego 

projektu uchwały zmian dotyczących Rad Dzielnic w Statucie m. Lublin; 

 monitorowano realizację zadań z rezerwy celowej dzielnicy; 

 poparto mieszkańców ul. Sławinek w piśmie do prezydenta miasta o zgłoszenie 

budowy ulicy przez miasto  do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg; 

 poparto mieszkańców ul. Wodnej o bieżącą naprawę tej ulicy; 

 otrzymano mail od mieszkańca ul. Zdrojowej z prośbą o dosadzenie drzew przy 

nowo oddanym odcinku ścieżki rowerowej wzdłuż al. Solidarności; 

 otrzymano mail z załącznikiem graficznym od wspólnoty mieszkaniowej przy       

ul. Wędrownej 2 z propozycjami ograniczenia do jednostronnego parkowania przy 

części ulic Wędrownej i Zielone Wzgórza. Po dyskusji (R. Osiak, G. Orłowski, M. 

Pietrzela, Z. Rzączyńska), Rada zdecydowała o przekazaniu akceptacji dla 

przedstawionego rozwiązania i poinformowaniu o tym zainteresowanych 

mieszkańców; 

 Fundacja Wolności zaprasza na spotkanie w sprawie standardów 

architektonicznych w dniu 20.09.2022 o godz. 18.00 w siedzibie fundacji; 

 odbyło się spotkanie Zarządu i Prezydium Rady m.in. w sprawie lokalizacji 

spaceru z władzami miasta po dzielnicy. G. Orłowski ponownie przypomniał                       

o zorganizowaniu wizji lokalnej dotyczącej organizacji ruchu drogowego na ul. 

Relaksowej, Zielonego Wzgórza i Wędrownej (wspólnie z radnymi miasta Lublin). 

 do dzielnicowego Straży Miejskiej przekazano informację mieszkanki                  

ul. Araszkiewicza o braku koszeń przy ciągu pieszym ul. J. Lisa                             

- ul. Araszkiewicza i przy rozdzielni ZE oraz wykorzystaniu placu zabaw przy ul. J. 

Lisa do spożywania alkoholu, czemu sprzyja nadmierne zadrzewienie; 

 aktualizowano strony internetowe dzielnicy, część informacji będzie jeszcze 

zamieszczona. 

 

Ad.5. 

Po uzgodnieniach na wspólnym posiedzeniu Zarządu Dzielnicy i Prezydium Rady 

złożono propozycję trasy spaceru do UM.  

W dyskusji m.in. rozważano możliwość rozszerzenia trasy o ul. Wędrowną. 

 

Ad. 6. 

Informację przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak. 

W ramach projektów Budżetu Obywatelskiego zakończono realizację brakującego 

odcinka ścieżki rowerowej wzdłuż al. Solidarności (na odcinku na zachód od ronda 

rotmistrza Pileckiego).  

W ramach realizacji zadań z rezerwy celowej dzielnicy pod nadzorem ZDiM trwa 

remont odcinka chodnika na ul. Sempołowskiej oraz wykonawcy złożyli dokumenty 

na uzyskanie pozwoleń na budowy oświetlenia przejścia dla pieszych przez             
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ul. Sławinkowską w pobliżu ul. Kasztelańskiej oraz oświetlenia przejścia przez dolinę 

pomiędzy ul. Altanową  a ul. Relaksową. 

 

Ad. 7. 

Przewodniczący Zarządu R. Osiak przypomniał nazwy projektów z terenu dzielnicy, 

które zostały dopuszczone do głosowania: D-16 Remontujemy ulice na Sławinie – 

ulica Skalista; D-20 Aktywne przejście dla pieszych przez ul. Sławinkowską przy ZS 

nr 12; D-77 Wybieg; dla czworonogów i człowieków oraz O-71 Budowa sygnalizacji 

świetlnej z przyciskami dla przejścia pieszo-rowerowego przez ul. Sławinkowską 

obok Zespołu Szkół nr 12  

Projekty ogólnomiejski O-71 i dzielnicowy D-20 dotyczą tego samego przejścia 

pieszo-rowerowego. Realizacja O-71, pomimo, że jest bardziej kosztowna, wg oceny 

Rady jest korzystniejsza dla bezpieczeństwa i płynności ruchu.    W wyniku dyskusji  

(D. Wójcik, R. Osiak, M. Olszewicz-Wątorska, Z. Rzączyńska) ,  zdecydowano           

o napisaniu rekomendacji dla projektu O-71 i przekazaniu jej do Rady Rodziców         

w ZS nr 12. Kontakty i redakcję informacji dla Szkoły i Rady Rodziców powierzono 

Magdalenie Olszewicz- Wątorskiej. 

 

Ad. 8. 

 Z. Rzączyńska i D. Wójcik podkreśliły jak ważne jest rozpropagowanie wśród 

mieszkańców projektów do Budżetu Obywatelskiego w formie ogłoszeń, plakatów i 

ulotek. 

G. Orłowski zgłosił pomysł ławeczek dla seniorów przy ul. Relaksowej. 

 

Ad. 9. Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku 

posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 20.20 

 

Protokółowała: Barbara Krzowska   (-) 

Załączniki: 

1). Lista obecności członków RD Sławin na XXXVII posiedzeniu w dniu 05.09.2022 r. 

 

 

                 Protokół zatwierdzony w dniu 07.11.22                      Przewodnicząca Rady 
     Dzielnicy Sławin 

                  (-) 

   Małgorzata Pietrzela 

 


